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Košt má ukázat, že nemocnice pracuje jako jeden kolektiv 

 

Kyjov – Definitivní uklidnění situace v Nemocnici Kyjov chce vedení zařízení demonstrovat 

kromě jiného obnovením zrušené tradice. Tou bylo před lety pořádání vinného koštu. 

Uskuteční se znovu. 

„Chceme touto akcí demonstrovat, že vše je v pořádku a v nemocnici jsme jeden kolektiv," 

uvedl ředitel nemocnice Petr Svoboda, podle nějž byly v minulém roce narušené vztahy nejen 

uvnitř zařízení, ale i s obyvateli regionu. Ti mohou v sobotu 9. června přijít do kulturního 

domu, aby ochutnali vína nejen od uznávaných vinařů, ale i od vinařů – amatérů z řad 

zaměstnanců nemocnice. 

I z toho důvodu nebude u tohoto koštu žádná porota degustátorů ani bodování vzorků. 

Návštěvníci koštu také pomohou dobré věci. Výtěžek bude použit na nákup plicního 

ventilátoru pro ARO. Stojí více než čtyři sta tisíc korun. K částce má pomoci také aukce, která 

bude součástí akce. V ní bude možné koupit asi deset skutečně speciálních vín. 

„Jde o vína archivní přibližně z osmdesátých let minulého století. Taková skutečně člověk 

běžně nekoupí," přiblížil ředitel. 

Ten si přeje, aby lidé z okolí na košt přišli nejen kvůli zmíněné pomoci, ale i proto, aby se 

obnovily staré dobré časy a také důvěra ve kvalitu péče v Nemocnici Kyjov. 
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